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Protokół Nr 6/19 

z posiedzenia, Komisji Edukacji i Kultury odbytego  

w dniu 28 stycznia 2019 r. w godz. od 15:00 do 15:350  

w I Liceum Ogólnokształcącym w Jarocinie  

 

 

*   *   *  

  

W posiedzeniu Komisji udział wzięli jej członkowie zgodnie z listą obecności – 

stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. Nieobecny radny Jan Szczerbań. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli zaproszeni goście wg listy obecności – 

stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu.  

 

 

Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury  

p. Mariusz Stolecki, który na wstępie powitał wszystkich członków Komisji  

i zaproszonych gości. Stwierdził, że Komisje mogą podejmować prawomocne decyzje, gdyż 

zachowują quorum. Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia, który 

przedstawiał się następująco: 

Tematyka posiedzenia: 

1. Informacja o działalności I Liceum Ogólnokształcącego w Jarocinie. 

2. Informacja o działalności Jarocińskiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku. 

3. Zatwierdzenie sprawozdania z działalności komisji za rok 2018. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie planów pracy 

stałych Komisji Rady Powiatu Jarocińskiego na 2019 rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2019 r. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad.pkt.1  
P. M. Tyrakowski, Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Jarocinie – przedstawił 

informację o działalności I Liceum Ogólnokształcącego w Jarocinie. Informacja stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

Komisja informację przyjęła.  

Ad.pkt.2  
P. Aleksandra Kantorska, Prezes Jarocińskiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku – 

przedstawiła informację o działalności Jarocińskiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. W tej chwili dzięki uprzejmości Zarządu 

Starostwa mamy mieć jedno miejsce, które otrzymaliśmy, ale jeszcze są wszystkie sprawy 

formalne i formalno – prawne w toku.  
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Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury p. Mariusz Stolecki – dziękuję bardzo. 

Otwieram dyskusję. 

P. M. Drzazga, Członek Zarządu Powiatu – siedziba ma być na ul. Kościuszki, tam, gdzie 

poradnia kiedyś była. Chodzi o to, żeby w jednym miejscu była siedziba, a nierozproszona.  

 

P. Aleksandra Kantorska, Prezes Jarocińskiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku – mamy 

w Jok udostępniony pokój, w którym jest 6 stowarzyszeń, każdy ma swoją szafę i dokumenty 

można zostawić.  

Ad.pkt.3 
Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury p. Mariusz Stolecki – Zatwierdzenie 

sprawozdania z działalności komisji za rok 2018. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu.  

Przewodniczący Komisji p. Mariusz Stolecki - dziękuję. Czy są pytania?  

Nie widzę. Poddaję pod głosowanie zatwierdzenie sprawozdania. 

 

W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji Edukacji i Kultury.  

Sprawozdanie zostało zatwierdzone pozytywnie 5 głosami „za”. 

 

 

Ad.pkt.4 
Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury p. Mariusz Stolecki – Zaopiniowanie projektu 

uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu 

Jarocińskiego na 2019 rok. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji p. Mariusz Stolecki - dziękuję. Czy są pytania?  

Nie widzę. Poddaję pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji Edukacji i Kultury.  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 5 głosami „za”. 

 

 

Ad.pkt.5 
5. Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury p. Mariusz Stolecki – Zaopiniowanie 

projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2019 r. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu – omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji p. Mariusz Stolecki - dziękuję. Czy są pytania?  

Nie widzę. Poddaję pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji Edukacji i Kultury.  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 5 głosami „za”. 
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Ad.pkt.6 Sprawy bieżące. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad posiedzenie zakończono. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Edukacji i Kultury 

 

   Mariusz Stolecki 

Protokołowała:  

A. Przymusińska 

 

  


